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TOPLANTI TARİHİ : 15.10.2019 

TOPLANTI SAYISI : 2019/1 

TOPLANTI SAATİ : 11:00 

TOPLANTI YERİ : Sosyal Bilimler Enstitüsü Toplantı Salonu 

 

Toplantıya Katılanlar:   

Danışma Kurulu Başkanı                 : Prof. Dr. İsmail Taşpınar (Müdür)  

Danışma Kurulu Üyesi  : Doç. Dr. Hasan Korkut (Müdür Yardımcısı)  

Danışma Kurulu Üyesi . : Prof. Dr. Kemal Ataman (Akademisyen)    

Danışma Kurulu Üyesi  : Prof. Dr. Abdulmuttalip Arpa (Akademisyen) 

Danışma Kurulu Üyesi  : Doç. Dr. Alim Yılmaz (Akademisyen) 

 

 

 

Gündem: 

 

1- Uluslararası öğrenci sayısının artırılmasına yönelik planlamalar 

2- Müfredatların gözden geçirilmesi  

3- İş dünyası, kamu ve özel sektör kurumları ile iş birliğinin geliştirilmesi 

4- THY ile yapılan eğitim protokolünün değerlendirilmesi 

5- Başarısız olan öğrencilerin kayıtlarının silinmesi sürecinin değerlendirilmesi 

6- Dilekler ve temenniler. 

 

Görüş ve Öneriler: 

 

Danışma kurulu toplantısında, kurul başkanı sıfatıyla Enstitü müdürü kurumun misyon ve 

vizyonu hakkında değerlendirme konuşması yapmıştır. Hem öğretim üyesi hem de öğrenci 

sayıları bakımından ülkemizin sosyal bilimler alanında en büyük enstitüsü olmasına vurguda 



bulunulmuş ve yeni bilimsel ve teknolojik gelişmeler doğrultusunda öğrencilerin daha iyi 

eğitilmesine yönelik çabaların artırılmasının önemi anlatılmıştır. Bu çerçevede gündem 

maddeleri ele alınarak aşağıdaki değerlendirmeler yapılmıştır; 

 

1- Beş dilde eğitim sunan üniversitemizin sahip olduğu imkanların uluslararası öğrenci sayısını 

artırmak için bir fırsat olduğu belirtilmiş ve özellikle uluslararası öğrencilere yönelik tanıtım 

çalışmaları yapılmasının önemi vurgulanmıştır. Öğrencilerin değişim programlarından daha 

fazla yararlanması için bilgilendirici toplantılar yapılması kararı alınmıştır. Öğrencilerin bu 

konuda aktif rol almasının önemli olduğu fikri paylaşılmıştır. Bu maça yönelik olarak da 

Enstitü’nün web sayfasının uluslararası öğrencilere hitap edebilecek şekilde düzenlenmesi 

gereği vurgulanmıştır. 

2- Enstitümüze bağlı yüksek lisans ve doktora programlarının müfredatlarının gözden 

geçirilmesinin önemli olduğu bütün kurul üyeleri tarafından kabul edilmiştir. Buna yönelik 

olarak bir çalışma planı hazırlanması ve görevlendirmelerin yapılması kararlaştırılmıştır. Bu 

sürecin başarı ile tamamlanabilmesi için de Anabilim dalı başkanları ile takvime bağlanmış 

toplantılar yapılmasının faydalı olacağı belirtilmiştir. Bu çerçevede öğrenci sayısı ve 

hocaların danışmanlık yükleri arasındaki oranların dikkatlice incelenmesi ve yeni akademik 

yıl için önerilecek öğrenci sayılarının rasyonel bir zeminde belirlenmesine yönelik 

düşünceler ifade edilmiştir. 

3- İş dünyası ile iletişimin ve işbirliğinin güçlendirilmesi, kamu ve özel sektörün de desteği ile yüksek 

lisan ve doktora tezlerinin söz konusu sektörlerin stratejik gördüğü alanlara yönlendirilmesi yönünde 

dilek ve temenniler ifade edilmiştir. Ayrıca Sivil Toplum Örgütleri ile işbirliğinin sağlanması ve 

ortak projelerin hayata geçirilmesi için ekonomik, sosyal, kültürel projeler üretilmesinin önemi 

vurgulanmıştır. 

4- THY ile yapılan eğitim protokolünün prestijli bir adım olduğu ve benzer çalışmaların diğer tanınmış 

kurumlarla da yapılabileceğine dair düşünceler paylaşılmıştır. 

5- YÖK’ün 2016 yılında aldığı karar çerçevesinde 7 Eylül 2019 tarihinde süresi içinde yüksek 

lisans çalışmasını tamamlamamış binlerce öğrencinin kaydı silinmesi kurulda etraflıca 

değerlendirilmiştir. YÖK’ün kararının yerinde olduğu vurgulanmış, esas önemli olanın 

bundan sonra çıkarılacak eğitim affının hangi çerçevede olacağı konuşulmuştur. Lisansüstü 

öğrencileri için mümkünse af çıkarılmaması üzerinde durulmuştur. Lisansüstü öğrencileri 

için af söz konusu olacak ise bunun bir kısım esaslara bağlanmasının önemi ifade edilmiştir. 

 


